



THE HEBE HAVEN YACHT CLUB LTD

白沙灣遊艇會



## Notice to Member

Dear Members,

The Club will be holding the 24HR Charity Dinghy Race on 26<sup>th</sup> (Sat) and 27<sup>th</sup> (Sun) October 2013.

Except for teams and vendors, there will be no car park facilities available at the Club on those two days and members are requested to use public transportation to get to the Club. The Club has arranged a shuttle bus to run from Centro, the old Star Plaza, car park in Sai Kung, to and from the Club between the hours of 1200 to 1800 on Saturday and on Sunday from 0900 until 1800.

Thank you for supporting the Hebe Haven 24HR Charity Dinghy Race.

致各會員：

本會將於二零一三年十月二十六日(星期六)及二十七日(星期日)舉行「第十一屆二十四小時慈善小艇賽」之活動。

由於當日不設會員泊車服務，會員請盡量使用公共交通工具前往本會或本會在西貢中心廣場停車場(前景星廣場)安排穿梭巴士於星期六 1200 至 1800 及星期日 0900 至 1800 免費接載來往本會

謝謝各位對白沙灣遊艇會 24 小時慈善小艇賽的支持！



Address 地址: 157, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 157 號

Tel 電話: 2719 9682 Fax 傳真: 2358 1017

Email 電郵地址: hhyc@hhyc.org.hk

Website 網頁: www.hhyc.hk

